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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0001/2010-1 
Datum: 9.11.2010 
 

ZAPISNIK 
1. redne seje občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, 

ki je bila dne 9.11.2010 ob 17,00 uri v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 

Seje so se udeležili novoizvoljeni svetniki: Bruno Koncut, Marko Maffi, Hasib Brdar, Klemen Stanič, 
Mira Bandelj, Vanda Colja, France Pirih, Ivan Križnič, Andraž Gregorčič, Slavko Jereb, Milenka Pavlin, 
Marko Bucik, Bruno Colavini, Jože Valentinčič, Ivan Humar, Viljem Urbančič, Jožef Levpušček; 
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, novoizvoljeni župan 
- Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, 
- Občinska volilna komisija ( Zdenka Gustinčič, predsednica, Tanja Vuga, namestnica 

predsednice, Marta Murovec, Miha Čargo, Marjan Kovačič, Magda Gabrijelčič); 
- Mediji: Radio Koper, Primorske novice, TV Primorka, časopis MOST; 

 
Skladno z določili Poslovnika občinskega sveta je sejo sklical župan Andrej Maffi, vodil pa najstarejši 
član sveta Jožef Levpušček. 
Predsedujoči Jožef Levpušček je uvodoma pozdravil vse navzoče in prebral dnevni red.  
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članic in članov občinskega sveta 
2. Poročilo Občinske volilne komisije o izidu volitev v svet in volitev župana 
3. Imenovanje mandatne komisije za pregled prispelih pritožb in pripravo predloga 

potrditve mandatov članov sveta in župana 
4. Poročilo mandatne komisije in potrditev mandatov svetnikov. 
5. Poročilo mandatne komisije in odločanje o pritožbah kandidatov za župana. 
6. Slovesna izjava članov občinskega sveta in župana 
7. Pozdravni nagovor župana. 

 
1. Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članic in članov občinskega sveta 

Predsedujoči Jožef Levpušček je ugotovil, da so na seji navzoči vsi novoizvoljeni člani občinskega 
sveta. 
 

2. Poročilo Občinske volilne komisije o izidu volitev v svet in volitev župana 
Občinska svetnica Milena Pavlin je imela proceduralno pripombo in sicer: 

- v 3. točki dnevnega reda ni pravilno napisano »…in župana« , 
- manjka 6. točka dnevnega reda Imenovanje komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 
Občinska svetnika Ivan Humar in Bruno Colavini sta opozorila na 8. točko poslovnika, ki v zadnjem 
odstavku določa, da se o dnevnem redu konstitutivne seje ne razpravlja in ne odloča ter 12. člen 
poslovnika, ki določa, da se komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja imenuje na 
konstitutivni seji ali najkasneje na prvi naslednji seji, zato je Ivan Humar predlagal, da se s sejo 
nadaljuje. 
Predsedujoči Jožef Levpušček je pozval predsednico občinske volilne komisije, da na kratko poda 
Poročilo o izidu volitev v svet in volitev župana. 
Predsedujoči je po predstavitvi poročila nanj odprl razpravo. 
Prisotni niso imeli pripomb na poročilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje Sklep o seznanitvi s 
poročilo. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 17 ZA, 0 PROTI) sprejeli 

SKLEP 
 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil s Poročilom občinske volilne komisije o 
izidu volitev v občini Kanal ob Soči na rednih volitvah 10. oktobra 2010 in 24. oktobra 2010. 
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3. Imenovanje mandatne komisije za pregled prispelih pritožb in pripravo predloga 
potrditve mandatov članov sveta in župana 

Predsedujoči je prisotne pozval, da podajo predloge za imenovanje tričlanske mandatne komisije. 
Občinska svetnica Milena Pavlin je predlagala, da se v mandatno komisijo imenuje: 

- Mira Bandelj, 
- Marko Bucik, 
- France Pirih; 

Občinski svetnik Slavko Jereb je predlagal, da se mandatno komisijo imenuje: 
- Bruno Colavini, 
- Ivan Humar, 
- Hasib Brdar; 

Drugih predlogov ni bilo, zato je predsedujoči najprej dal na glasovanje predlog, ki ga je podala 
občinska svetnica Milena Pavlin, nato pa predlog občinskega svetnika Slavka Jereba. 
ZA potrditev predloga občinske svetnice Milene Pavlin je glasovalo 9 občinskih svetnikov, 
PROTI pa 8. 
ZA potrditev predloga občinskega svetnika Slavka Jereba je glasovalo 8 občinskih svetnikov, 
PROTI pa 9. 
Predsedujoči je ugotovil, da je z večino glasov ( prisotni 17, ZA 9, PROTI 8 ) sprejet naslednji 
 

SKLEP 
 

V mandatno komisijo za pregled prispelih pritožb in pripravo predloga potrditve mandatov 
članov sveta se imenuje: 
- Mira Bandelj 
- Marko Bucik 
- France Pirih; 
 
Predsedujoči je po tej točki sejo prekinil, dokler imenovana komisija ne pregleda pritožbe in pripravi 
poročilo o potrditvi mandatov občinskemu svetu. 
 

4. Poročilo mandatne komisije in potrditev mandatov svetnikov. 
Tričlanska mandatna komisija je izmed sebe imenovala predsednika komisije Marka Bucika, ki je po 
pregledu in preučitvi pritožb podal občinskemu svetu poročilo komisije. 
Komisija je obravnavala dve pritožbi in sicer pritožbo Slovenske demokratske stranke – SDS, ki jo je 
vložil predstavnik liste SDS Gabrijel Ipavec zoper sklep Občinske volilne komisije Občine Kanal ob 
Soči z dne 13.10.2010 in pritožbo, ki jo je vložila Vanda Colja, Črnce 3, Deskle zoper sklep Občinske 
volilne komisije Občine Kanal ob Soči z dne 25.10.2010. Komisija je ugotovila, da sta bili obe pritožbi 
vloženi v roku in po preučitvi pritožb sprejela naslednja SKLEPA: 

1. Opravi se pregled vseh glasovnic, pregled veljavnosti vseh glasovnic, veljavnost štetja 
vseh glasovnic in pregled pravilnosti vnosa rezultatov glasovanja po vseh voliščih v 
vseh volilnih enotah občine kanal ob Soči za volitve v 1. krogu dne 10.10.2010. 

2. Izvede se ponovno štetje glasovnic 2. kroga županskih volitev v občini Kanal ob Soči 
Pri ponovnem štetju je razumeti štetje in preverjanje pravilnosti izločanja neveljavnih, štetje 
veljavnih in štetje praznih glasovnic. 
 
Točka 3 – potrditev mandatov članic in članov občinskega sveta. 
Komisija je najprej pregledala potrdila o izvolitvi in ugotovila, da med dostavljenimi potrdili manjkajo 
potrdila naslednjih članic in članov občinskega sveta: Klemen Stanič, Ivan Humar, Vanda Colja, Marko 
Maffi. 
Kljub temu komisija predlaga občinskemu svetu, da sprejme ugotovitveni sklep o začasni potrditvi 
mandatov članicam in članom občinskega sveta, skladno s poročilom občinske volilne komisije do 
rezultatov ponovnega štetja v naslednji sestavi: 

1. BRUNO KONCUT 
2. HASIB BRDAR 
3. KLEMEN STANIČ 
4. MARKO MAFFI 
5. MIRA BANDELJ 
6. VANDA COLJA 
7. FRANCE PIRIH 
8. IVAN KRIŽNIČ 
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9. ANDRAŽ GREGORČIČ 
10. SLAVKO JEREB 
11. MILENKA PAVLIN 
12. MARKO BUCIK 
13. BRUNO COLAVINI 
14. JOŽE VALENTINČIČ 
15. IVAN HUMAR 
16. VILJEM URBANČIČ 
17. JOŽEF LEVPUŠČEK 

 
Komisija je predlagala občinskemu svetu, da sprejme dodatni sklep: 
Ponovno štetje opravi Občinska volilna komisija ob prisotnosti predstavnikov vseh strank, ki 
imajo kandidate izvoljene v občinski svet. 
 
Predsedujoči je na poročilo komisije in predlagane sklepe odprl razpravo, v kateri so sodelovali 
občinski svetniki Slavko Jereb, Ivan Križnič, Marko Bucik, Ivan Humar, Vanda Colja, Mira 
Bandelj, Hasib Brdar, Valentinčič Jože, Bruno Colavini, Milena Pavlin, Klemen Stanič ter 
predsednica OVK Zdenka Gustinčič in namestnica predsednica OVK Tanja Vuga. 
Jereb Slavko je vprašal, kako se bo potrjevalo mandate, če se bo ponovno štelo vse glasovnice. 
Istega mnenja je bil Ivan Križnič, ki ga je zanimalo, na kakšni pravni osnovi se je komisija tako 
odločila.Ivan Humar je menil, da bi predlog sklepa morali utemeljiti na podlagi konkretnih kršitev, ki so 
se zgodile na katerem od volišč, kar pomeni, da je potrebno nepravilnosti konkretizirati, ne pa zadevo 
posplošiti na vsa volišča in tako zasejati dvom v delovanje vseh odborov. 
Colja Vanda je pojasnila, da se je o potrditvi začasnega mandata pozanimala pri Državni volilni 
komisiji in izvedela, da to omenja 15. člen Zakona o lokalni samoupravi.  
Humar Ivan je odgovoril, da so v tem primeru vsi mandati sporni in se zato ne more o ničemer 
glasovati. Morali pa bi pogledati še določbe Zakona o lokalnih volitvah. Zanimalo pa ga je tudi mnenje 
Občinske volilne komisije. 
Marko Bucik kot predsednik komisije za potrditev mandatov je povedal, da vztraja pri predlogu, 
da se ponovno opravi štetje glasovnic in tako ovrže sume na delo tako volilnih odborov kot občinske 
volilne komisije. Podal je tudi pripombo glede dela tajnice Občinske volilne komisije v zvezi s 
pritožbami. 
Prijatelj Nives, tajnica OVK je pojasnila, kako se je nameravalo dva dni po končanem glasovanju 
vložiti ugovor na zapisnik Odbora za predčasno glasovanje. Povedala jim je, da je to nemogoče in jim 
dala navodilo, da je potrebno vložiti ugovor na Občinsko volilno komisijo v skladu z zakonom. 
Colja Vanda je podrobneje obrazložila vzrok za vložitev pritožbe oziroma ugovora. 
Predsednica OVK Zdenka Gustinčič je smiselno povzela vsebino ugovora glede predčasnega 
glasovanja in pojasnila, da se je vse preverilo, ugotovilo tudi število volivcev, število glasovnic. Vse to 
se je ujemalo in je razvidno iz odločbe OVK. 
Jereb Slavko je ugotovil, da se gre pri tem za nezaupanje tako občinski volilni komisiji kot volilni 
odborom, katerih člane so predlagale stranke, OVK pa je sestavil odbore na podlagi predlogov strank. 
Valentinčič Jože je povedal, da je član OVK opozoril na nepravilnosti, zato je stranka SDS tudi 
predlagala ponovno štetje. Zanimalo pa ga je tudi, zakaj ta član OVK ni bil prisoten pri ponovnem 
štetju. 
Predsednica OVK Zdenka Gustinčič je odgovorila, da je bila komisija pri ponovnem štetju v pravilni 
sestavi. V obrazložitvi je tudi točno zapisano kaj je komisija pri obravnavi pritožbe upoštevala in kaj ne. 
Namestnica predsednice OVK Tanja Vuga je pojasnila, da se je OVK dogovorila, da se bo 
pregledovalo samo neveljavne glasovnice, ki so ponavadi najbolj sporne. OVK pa tudi ni mogla 
spreminjati odločitve volilnih odborov. Glasovnice se je preverjalo za 1. in 2. volilno enoto. Vse je 
zapisano v obrazložitvi odločbe. Zapisniki odborov so bili pravilno sestavljeni. 
Humar Ivan je predlagal, da se prisotne seznani z obrazložitvijo, ki jo je OVK podala na ugovore, Ivan 
Križnič pa dodal, da se prebere odločbo OVK z obrazložitvijo, zapisnike in obe pritožbi. 
Pritožbo SDS je nato prebral Jože Valentinčič. 
Colja Vanda je omenila predolgo čakanje na rezultate glasovanja, kar je tudi vzrok za pojav dvoma. 
Na volišču v Avčah se je pojavila ena glasovnica več. Med neveljavnimi glasovnicami so se ob 
ponovnem štetju 1. in 2. volilne enote pojavile štiri veljavne glasovnice. Meni, da pri tem ne gre za 
nezaupanje članom volilnega odbora, ampak je prisoten človeški faktor in sicer ta, da člani odborov 
niso bili dovolj podkovani v tej zadevi. To so vzroki za ponovno štetje glasovnic.  
Jereb Slavka je zanimalo, ali bi lahko glasovnica iz volišča v Avčah imela odločilni vpliv na rezultate 
volitev. 
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Namestnica predsednice Tanja Vuga je odgovorila, da omenjena glasovnica ne bi imela vpliva na 
rezultate volitev za župana. 
Ivan Humar  je povedal, da popolnoma zaupa delovanju Občinske volilne komisije, zato ne vidi 
potrebe po ponovnem štetju. Občinsko volilno komisijo je imenoval občinski svet. Zaupa pa tudi v delo 
volilnih odborov. 
Namestnica predsednice OVK Tanja Vuga je pojasnila tudi, zakaj so imele glasovnice za občinski 
svet v 3. volilni enoti odtisnjena dva žiga. 
 
Pri nekaterih novoizvoljenih svetnikih se je pojavilo vprašanje kako glasovati, ker če se gre v ponovno 
štetje vseh glasov pomeni, da so vsi mandati sporni.  
Jereb Slavko pa je opozoril tudi na zadnji sklep, ki ga je predlagala mandatna komisija in sicer, da se 
štetje glasov opravi v prisotnosti predstavnika liste in ne strank. Ivan Humar pa dodal, da ni še nič 
potrjeno, zato potem takem tudi mandatna komisija ni veljavna. Sklepe je potrebno oblikovati tako, da 
bodo svetniki lahko o njih glasovali. 
Predsedujoči je predlagal, da se sejo prekine, da se mandatna komisija še enkrat sestane in 
preoblikuje predlagane sklep. 
Župan se je s predlogom strinjal in predlagal 10 min odmora. V tem času naj se komisija ponovno 
sestane in preoblikuje sklepe tako, da bodo zakoniti in bo občinski svet o njih glasoval. 
 
Mandatna komisija se je ponovno sestala in sestavila sklepa, ki ju je občinskemu svetu prebral 
predsednik komisije Marko Bucik. Komisija je tudi predlagala, da se v primeru neizglasovanja obeh 
sklepov nadaljuje sejo s potrditvijo mandatov. 
 
Predsedujoči je dal občinskemu svetu v potrditev predlagana sklepa. 
Občinski svet je z večino glasov ( 17 prisotnih, ZA 10, 7 PROTI) sprejel 
 

SKLEP 
 

Opravi se štetje vseh glasovnic, vključno z neuporabljenimi v vseh volilnih enotah Občine 
Kanal ob Soči za volitve v občinski svet dne 10.10.2010. 
 
In 
 
Občinski svet je z večino glasov ( 17 prisotnih, ZA 9, 6 PROTI) sprejel 
 

SKLEP 
 

Opravi se štetje vseh glasovnic, vključno z neuporabljenimi v vseh volilnih enotah Občine 
Kanal ob Soči za volitve za župana dne 24.10.2010. 

 
Predsedujoči je nato v skladu s predlogom mandatne komisije predlagal, da se sejo prekine dokler se 
ne opravi ponovnega štetja glasovnic. 
Humar Ivana je zanimalo, ali se definira datum realizacije sprejetih sklepov. Dodal je še, da bi 
občinski svetniki morali prejeti pritožbo, če je bila dana na občinski svet skupaj z vabilom za sejo. 
Prijatelj Nives je odgovorila, da je bil ugovor Vande Colje občinskemu svetu prejet na dan sklica seje. 
Pritožbo je dobila mandatna komisija. 
Jereb Slavko je menil, da bi ugovor morala obravnavati Občinska volilna komisija, ker novoizvoljeni 
svetniki nimajo potrjenega mandata. Občinska volilna komisija je ugovor obravnavala in tudi izdala 
odločbo, pa tudi te ni prejel občinski svet. 
Na predlog Ivana Humarja, da se določi datum naslednje seje, je predsednica občinske volilne 
komisije Zdenka Gustinčič pojasnila, da gre za štetje vseh glasovnic ( cca 5000) in to dvakrat in ne 
ve, v kolikšnem času se bo to izvedlo. Ovk se bo poskušala sestati čimprej. 
Prav tako je Ivana Humarja zanimalo, kdo vodi občino v tem času, ko ni potrjen občinski svet in tudi 
ne novoizvoljeni župan. Mandat dosedanjemu občinskemu svetu in županu ne traja dalj od 4 let, zato 
so tudi volitve razpisane en mesec pred iztekom mandata in v roku 10 dni po 2. krogu volitev mora biti 
sklicana prva seja za potrditev mandatov. Mandat prejšnjemu svetu se bo iztekel v teh dne. 
Prijatelj Nives je odgovorila, da se bo to preverilo na Službi vlade za lokalno samoupravo. 
 
Predsedujoči je iz razprave povzel, da se datuma naslednje seje še ne more definirati, zato je sejo 
zaključil. 
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5. Poročilo mandatne komisije in odločanje o pritožbah kandidatov za župana. 
6. Slovesna izjava članov občinskega sveta in župana 
7. Pozdravni nagovor župana. 

 
 
 
Seja je bila snemana in zaključena ob 22,00 uri. 
 
 
Zapisala         Predsedujoči 
Lenka Horvat        Jožef Levpušček 
 
 
 
 
Priloga: 

- zapisnik mandatne komisije 
- lista navzočnosti 

 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


